
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 30. 5. 2020   

od 14.00 hodin ve spolkovém domě 
 

Přítomni: př. L. Biemann, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. M. Plotica 
za kontrolní komisi př. T. Ledvina, př. J. Tomáš 

  
 
 

 

1. Jednatel informoval výbor o postupu prací se zřízením věcných břemen na 
pozemcích Jany Kaniakové a Tomáše Bergla. Byl vyhotoven návrh smlouvy a 
geometrický plán. Výbor se dohodl na jednorázovou úhradu za věcné břemeno 
2 000,- Kč pro každého majitele. 

2. Brigády pro letošní rok: posekání trávy u studny a kolem spolkového domu, úprava 
hřiště, vyčištění horního lesa a případné akutní akce. 

3. Výbor projednal pořízení hasicích přístrojů do spolkového domu. 

4. Výbor přijal za člena Lukáše Laskoše, který je novým majitelem po Josefu 
Pecháčkovi. 

5. Výbor souhlasí se stavbou Tomáše Bergla, chata 0237 podle dodané technické 
dokumentace. 

6. Výbor souhlasí ze stavbou Lukáše Laskoše, chata 0170 podle dodané technické 
dokumentace. 

7. Výbor souhlasí se stavbou ČOV na pozemku A. Štětkové podle opraveného projektu. 

8. Jednatel informoval výbor o zrušení účtu na rekonstrukci vodovodu. 9. března byly 
zaplacený předposlední faktury. Poslední faktura se bude platit za pět let po uplynutí 
záruční doby, jedná se o 3% zádržného. 

9. Vloni na podzim byly udělány všechny vodovodní přípojky kromě chaty 0198. Tam 
majitelka nezaplatila žádný poplatek, a podle rozhodnutí členská schůze 6. 10. 2018 
pokud bude majitel této chaty chtít pozdější připojení, musí zaplatit poplatek 50168,-
Kč plus cenu za práci, kterou kvůli záruce musí provést firma ČKV Praha s.r.o. 

10. Po loňském jednání s paní místostarostkou B. Sabolovou nám od letošního roku 
bude přistavován kontejner na bioodpad každý týden. Jeden týden bude na dolním a 
druhý na horním parkovišti. 

11. Výbor obdržel od RnDr Jiřího Váchy podklady ohledně nového povolení odběru 
podzemních vod z naší studny. Ty byly též RnDr J. Váchou podány na Povodí Vltavy,  
a na Vodoprávní úřad v Brandýse nad Labem. 

12. Vodohospodář M. Plotica informoval o tom, že byl odebrán vzorek vody pro rozbor. 

13. V únoru byl vyměněn hlavní vodoměr v horní vodárně za nový. 

14. Členská schůze a případně dětský den budou uspořádány, pokud to dovolí 
epidemiologická situace později. 

 
 
V Klecánkách dne 30. 5. 2020 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 
 
 


